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Verslag buitengewone RvB  
 - Volley Belgium –  

Rapport CA extra ordinaire 
12/10/2023 20:30h – TEAMS  

 
participants/deelnemers: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Johan Van Riet, Paul Lagae  

Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Pascal Schmets 
 

Verontschuldigd/Excusé: 
o Claude Kriescher (procuration à Guy Juwet), Denis Van Bever (procuration à Dominique Reterre) 
 

 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Bij aanvang van deze buitengewone raad schetst 

Guy het waarom ervan.  Aanleiding voor de 
meeting vandaag is de vraag van de FVWB-leden 
voorbije zondag (08/10), daarin gesteund door de 
VB-leden.  Om statutair in orde te zijn (RIO, art 
6.5. §2) werd de vergadering belegd op 
donderdag. De motivatie voor de meeting is de 
grote ongerustheid bij het FVWB (en VB) na het 
plotse vertrek van Geert De Dobbeleer bij VV.  Dit 
vertrek heeft directe invloed op vele dossiers van 
nationaal belang. Pertinente vragen van Pascal 
Schmets en Guy Juwet via mail aan Johan Van 
Riet bleven echter onbeantwoord. 
 

2. Paul maakt gewag van het stappenplan dat VV 
opstelde en dat hij in grote lijnen deelde met de 
leden van de RvB-VB.  Het is belangrijk om sneller 
te schakelen.  

3. VV is bereid tot constructieve samenwerking met 
FVWB en VB in een geest van consensus, maar 
waarschuwt dat het met alle legale middelen zal 
voorkomen dat deze bijzondere raad 
onaanvaardbare beslissingen zou stemmen.  VV 
neemt daarom aan deze vergadering mee ‘onder 
voorbehoud’. Het reglementaire ontslag van Geert 
verandert volgens VV niets fundamenteel aan de 
capaciteiten van de vleugel, die verder rekent op 
het vertrouwen dat FVWB en VB al jarenlang 
geven. 

4. Guy merkt op dat er daarover toch twijfels zijn, en 
dat geruchten de ronde gaan dat andere 
stakeholders azen op de organisatie van 
belangrijke events zoals de Supercup, of dat 
medewerkers van VV potentiële ‘nationale’ 
sponsors contacteren zonder medeweten van 
FVWB en VB. 

5. Guy spreekt zijn bezorgdheid uit over de opvolging 
van de verschillende dossiers en de financiële 
consequenties en afspraken. Guy verwijst naar de 
afspraken met CEV over de nog uit te voeren 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Au début de ce conseil extraordinaire, Guy en 

expose les raisons.  La raison de la réunion 
d'aujourd'hui est la demande de clarification des 
membres de la FVWB de dimanche dernier (08/10) 
qui a reçue le soutien des membres de VB.  Pour 
être en règle avec les statuts (ROI, art 6.5. §2), la 
réunion a été convoquée le jeudi. Cette réunion a 
été motivée par le grand malaise qui règne au sein 
de la FVWB (et de VB) après le départ soudain de 
Geert De Dobbeleer à VV.  Ce départ affecte 
directement de nombreux dossiers d'importance 
nationale. Les questions pertinentes posées par 
Pascal Schmets et Guy Juwet par e-mail à Johan 
Van Riet sont toutefois restées sans réponse. 

2. Paul mentionne la feuille de route que VV a établie 
et qu'il a largement partagée avec les membres du 
CA-VB.  Il est important d'avancer plus vite.  

 
3. Volley Vlaanderen est prête à une coopération 

constructive avec la FVWB et la VB dans un esprit 
de consensus, mais prévient qu'elle empêchera par 
tous les moyens légaux ce conseil spécial de voter 
des décisions inacceptables.  Volley Vlaanderen 
participe donc à cette réunion "avec des réserves". 
Selon elle, la démission réglementaire de Geert ne 
change pas fondamentalement les capacités de 
l'aile, qui compte en outre sur la confiance que la 
FVWB et Volley Belgium lui accordent depuis des 
années. 

4. Guy fait remarquer qu'il y a des doutes à ce sujet et 
que des rumeurs circulent selon lesquelles d'autres 
parties prenantes convoitent l'organisation 
d'événements importants tels que la Super Coupe, 
ou que des employés de VV contactent des 
sponsors "nationaux" potentiels à l'insu de la FVWB 
et de Volley Belgium. 

5. Guy s'inquiète du suivi des différents dossiers et 
les conséquences financières des engagements. 
Guy fait référence aux accords avec la CEV 
concernant les paiements encore à effectuer pour 
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betalingen voor het EK 2023 (ook reeds 
aangehaald in de rvb September 2023). Paul 
herhaalt dat we ons geen zorgen hoeven te maken 
en dat VV zich bewust is van alle afspraken en 
deze ook zal naleven. 

6. Dominique nodigt VV en VB uit om samen te 
werken rond dossiers van nationaal belang 
(Ethias, compensatiekas, ticketing, VolleyAdmin2, 
…) en voor elk van deze dossiers een ‘drager’ aan 
te duiden.  

7. Uit de laatste RvB (21/09) meende FVWB een 
voorstel tot samenwerking gekregen te hebben 
van VV voor de organisatie van de bekerfinale en 
de Proms.  Paul ontkent ten stelligste dat hij een 
dergelijk voorstel zou gedaan hebben. Hij vraagt 
vandaag dan ook – in naam van het team 
TOPVOLLEY en de sponsors - een duidelijk 
akkoord van de raad VB dat de organisatie van de 
Cup Finals ook dit seizoen aan TOPVOLLEY 
toevertrouwd blijft.  Na een intens debat wordt dit 
akkoord gegeven. VV zal in komende raad van 
bestuur een businessplan uitdelen. Er is sprake 
van een coördinatie met de basketbalfederatie bij 
het vastleggen van het Sportpaleis. 

8. Niettegenstaande het akkoord voor de 
organisatie van de Cup Finals nopen de slechte 
ervaringen over transparantie (zowel voor als na 
het ontslag van Geert) de raad ertoe om werk te 
maken van een structuur (commissie, cel, 
werkgroep) ‘nationale events & contracten’. De 
leden hiervan hoeven bij voorkeur geen 
bestuurders te zijn, maar lijkt een taak voor de 
nieuwe algemeen directeurs in coördinatie met 
Stefan namens Volley Belgium.  Tegen de 
volgende RvB (19/10) bereiden de raadsleden 
een lijst voor van items met nationale reikwijdte 
die toevertrouwd kunnen worden aan die 
structuur (o.a. de compensatiekas, de events 
zoals TOPVOLLEY, BEACH, VOLLEYPROMS, 
CUP FINALS, en de sponsorcontracten zoals 
Ethias, Canon, Nationale Loterij, MIKASA, BOIC, 
FIVB, CEV) 
 

9. In afwachting van de aanwerving van de nieuwe 
Algemeen Directeur – waarvoor zich 10 
kandidaten gemeld hebben - wordt op dit moment 
geleid door twee acting algemene directeurs: 

• Dries Koekelkoren 
(beachvolleybalcoördinator); 

• Stijn Van Kerckhoven (clubcoach 
coördinator). 

10. Dominique meldt dat het FVWB intussen al een 
algemeen directeur aangeworven heeft, Laurence 
Rase (voormalig taekwondokampioene en 
olympiër).  

11. Guy onderneemt op 25/10 een reis naar Belgrado 
samen met Claude om er op vraag van de heer 
BORICIC duidelijkheid te geven over de complexe 
situatie in België en te overleggen over de 
toekomst van Volley Belgium en Geert De 
Dobbeleer op Europees en internationaal niveau. 

les Championnats d'Europe 2023 (également 
soulevés dans le CA de septembre 2023). Paul 
répète qu'il n'y a pas lieu de s'inquiéter et que 
Volley Vlaanderen est au courant de tous les 
engagements et les tiendra. 

6. Dominique invite Volley Vlaanderen et Volley 
Belgium à travailler ensemble sur les dossiers 
d'importance nationale (Ethias, fonds de 
compensation, ticketing, VolleyAdmin2, ...) et à 
nommer un 'porteur' pour chacun de ces dossiers.  

7. Lors du dernier CA (21/09), la FVWB entrevoyait 
avoir reçu une proposition de coopération de la part 
de VV pour l'organisation de la finale de la coupe et 
des Proms.  Paul nie fermement avoir fait une telle 
proposition. Il demande donc aujourd'hui - au nom 
de l'équipe et des sponsors de TOPVOLLEY - un 
accord clair du CA de VB pour que TOPVOLLEY 
continue à organiser les finales de la Coupe 
nationale cette saison.  Après un débat intense, cet 
accord est donné. VV présentera un plan d’affaires 
lors de la prochaine réunion du conseil 
d'administration. Une coordination est en cours 
avec la fédération de basket-ball pour la 
réservation du Sportpaleis. 

8. Nonobstant l'accord d'organiser les finales de la 
Coupe nationale, les mauvaises expériences 
concernant la transparence (tant avant qu'après la 
démission de Geert) obligent le conseil 
d'administration à travailler sur une structure 
(commission, cellule, groupe de travail) 
'événements nationaux & contrats'. Les membres 
de cette structure ne doivent pas nécessairement 
être des directeurs, mais le travail semble être un 
tâche pour les nouveaux directeurs généraux en 
coordination avec Stefan au nom de Volley 
Belgium.  Pour le prochain CA (19/10), les 
membres du CA prépareront une liste d'éléments 
de portée nationale qui peuvent être confiés à cette 
structure (entre autres le fonds de compensation, 
les événements tels que TOPVOLLEY, BEACH, 
VOLLEYPROMS, CUP FINALS, et les contrats de 
sponsoring tels que Ethias, Canon, Loterie 
Nationale, MIKASA, COIB, FIVB, CEV). 

9. Dans l'attente du recrutement du nouveau directeur 
général - pour lequel 10 candidats ont postulé - la 
fédération est actuellement dirigée par deux 
directeurs généraux intérimaires : 

• Dries Koekelkoren (coordinateur du beach 
volley-ball) ; 

• Stijn Van Kerckhoven (coordinateur des 
entraîneurs de clubs). 

10. Dominique signale que la FVWB a déjà recruté un 
directeur général, Laurence Rase (ancienne 
championne de taekwondo et olympienne).  

 
11. Le 25/10 et à la demande de M. BORICIC, Guy et 

Claude iront à Belgrade pour clarifier la situation 
complexe en Belgique. Ils y discuteront l'avenir de 
Volley Belgium et de Geert De Dobbeleer au 
niveau européen et international. Pour VV, les 
mandats de Geert à la CEV et à la FIVB ne posent 
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Voor VV is er geen probleem met de CEV- en 
FIVB-mandaten van Geert, doch omgekeerd 
verkiezen die internationale organisaties nationale 
zwaargewichten als boardleden. De heer Boricic 
stelt dat de rol van Geert binnen CEV een rol is die 
Geert heel actief opnam waardoor het wegvallen 
van Geert in de Europese organisatie een ernstig 
probleem kan veroorzaken. 

12. Een van de prangende vragen van FVWB betreft 
de som van 35.000 EUR die VV aanrekende voor 
ticketing. Nu het EK voorbij is verwacht FVWB een 
retributie, maar elke vraag daarrond blijft zonder 
antwoord. Johan verontschuldigt zich daarvoor. Hij 
verwijst naar het contract van Geert met Game 
Plan – waarvan VV zelf niet eens op de hoogte 
was.  Eerder op de dag vergaderden VV en Game 
Plan. VV zal voor FVWB een credit nota opstellen 
en terugbetalen.  
 

13. Het servicecontract van VolleyAdmin2 loopt tot en 
met het seizoen 24-25. Er zullen echter geen 
updates of bijkomende ontwikkelingen gemaakt 
worden, dus de zwakheden van het systeem 
blijven. De raad stelt unaniem dat er niet gewacht 
moet worden om te werken aan de opvolging. Paul 
bevestigt dat FedInside voor wat hem betreft ook 
als basis kan dienen voor de nationale competities. 

  
14. Hypercube. Ook in dit dossier is Geert betrokken. 

De BeNeliga is nu op zoek naar de 
levensnoodzakelijke grote sponsor alvorens over 
te gaan tot de fase 3 van het project (de uitrol). 

15. Volgens de pers eist de stad Genk 23.000 EUR 
terug van de club LVL Genk voor het algemene 
forfait. Paul onderstreept dat de huidige problemen 
deze club niet a priori de mogelijkheid ontnemen 
om zich volgend jaar in te schrijven in NAT1.    Hij 
betreurt de onjuiste communicatie die hierover op 
de website VB gepubliceerd werd. 
 

Volgende vergadering  
 

• RvB: do 19/10 – 19u30, EVC 

aucun problème, mais inversement, ces 
organisations internationales préfèrent des poids 
lourds nationaux comme membres de leur conseil 
d'administration. M. Boricic a déclaré que le rôle de 
Geert au sein de la CEV était un rôle que Geert 
assumait très activement, ce qui signifie que la 
perte de Geert au sein de l'organisation 
européenne pourrait poser un sérieux problème. 

12. L'une des questions pressantes de la FVWB 
concerne la somme de 35 000 euros facturée par 
VV pour le ticketing. Maintenant que le 
Championnat d'Europe est terminé, la FVWB 
s'attend à ce qu'il y ait une rétribution, mais toute 
question à ce sujet reste sans réponse. Johan s'en 
excuse. Il se réfère au contrat de Geert avec Game 
Plan, dont Volley Vlaanderen même n'était pas au 
courant.  Plus tôt dans la journée, VV et Game 
Plan se sont rencontrés. VV préparera une note de 
crédit pour FVWB et la remboursera.  

13. Le contrat de service de VolleyAdmin2 court 
jusqu'à la saison 24-25. Cependant, aucune mise à 
jour ou développement supplémentaire ne sera 
effectué, de sorte que les faiblesses du système 
demeurent. Le conseil d'administration déclare à 
l'unanimité qu'il ne doit pas attendre pour donner 
suite. Paul confirme qu'en ce qui le concerne, 
FedInside peut également servir de base aux 
compétitions nationales.  

14. Hypercube. Geert est également impliqué dans ce 
dossier. La BeNeligue est maintenant à la 
recherche du grand sponsor indispensable avant 
de passer à la phase 3 du projet (le roll-out). 

15. Selon la presse, la ville de Genk réclame 23.000 
euros au club LVL Genk pour le forfait général. 
Paul souligne que les problèmes actuels du club 
ne le privent pas a priori de la possibilité d'entrer 
en NAT1 l'année prochaine.    Il regrette la 
communication erronée publiée sur le site du VB 
à ce sujet. 

 
Prochaine réunion  
 

• CA : jeudi 19/10 - 19h30, EVC 
 

 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER  


